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Paradni konj Reforme, veliko prestrukturiranje ključnih davčnih oblik 
(ob nespremenjeni skupni obremenitvi), bi bil le sekundarnega pomena 
za deklarirani cilj Reforme - višjo dolgoročno rast. Le neto krčenje 
davčne obremenitve (čeprav ni jasno, ali bi do njega sploh prišlo) in 
krčenje javnofinančnega trošenja bi pozitivno vplivali na dolgoročno 
rast!   
 
Spreminjanje strukture davčne obremenitve je  pomembno za bodoče 
dosežke gospodarstva, vendar ne zaradi razlogov, s katerimi se ukvarja  
Reforma. Prestrukturiranje davčne obremenitve (ko je krčenje 
obremenitve končano) bi moralo meriti v nevtraliziranje učinkov  
davčne konkurence in davčne evazije. Potencialni učinki ene in druge 
so se z vstopom v EU močno povečali; z vstopom v evro  bodo še dodatno 
porasli. 
 
Bistveno vprašanje restrukturiranja davčnega bremena je, ali bi večje 
vzpodbude za visoke dohodkovne segmente prebivalstva toliko povečale 
dolgoročno rast, da bi na daljši rok nadomestile posledice večje 
neenakosti na življenjsko raven.   
 
Zgledi za takšne učinke spreminjanja strukture davčnega bremena niso  
najbolj vzpodbudni. Novejše empirične analize dokazujejo, da se 
dolgoročna rast s povečevanjem neenakosti med segmenti prebivalstva 
zmanjšuje in ne povečuje! Še zlasti, če se analizirajo  gospodarstva z 
demokratično ureditvijo in z bolj razvitim finančnim posredovanjem.  

 
 


